
[Wpisz tekst] 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Turystyki, Promocji, Sportu 

Odbytego w dniu 20 marca 2019 roku o godz. 09:00 

W Sali sesyjnej 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn, Nadleśniczy Nadleśnictwa Wisła Andrzej Kudełka 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Analiza współpracy z miastem Ustroń oraz sezonu zimowego wraz z wyciągnięciem wniosków 

3. Informacja na temat funkcjonowania obiektów sportowych 

4. Spotkanie z Panem Nadleśniczym Nadleśnictwa Wisła w sprawie inwestycji turystycznych 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok rozpoczął posiedzenie od powitania wszystkich 

przybyłych i poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji z dnia  20  lutego 2019 

roku.  Głosowanie:   6 „za”. 

Ad.2 

Analiza współpracy z miastem Ustroń oraz sezonu zimowego wraz z wyciągnięciem wniosków. 

Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok poinformował, że wpłynęło pismo do komisji z 

prośbą o przesunięcie  terminu tematu na miesiąc kwiecień. Głosowanie za przesunięciem terminu 

tematu.:  wszyscy jednogłośnie „za”. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad-  

informacja na temat funkcjonowania obiektów sportowych. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu. 

Członkowie  komisji rozmawiali o wiślańskich obiektach sportowych. Zgodnie stwierdzili, że sala 

gimnastyczna w Szkole w Malince jest niewystarczająca. 

Poruszono temat Wiślańskiego Stowarzyszenia Sportowego. Radna Barbara Kędzior poprosiła   

Przewodniczącego Komisji Sławomira Wantuloka o wyjaśnienie zaistniałego sporu pomiędzy sekcją 

biegaczy a prezesem, gdyż doszły ją słuchy od rodziców sportowców, że klub nie dał pieniędzy na 

ostatni wyjazd biegaczy do Białki Tatrzańskiej na Mistrzostwa Polski. Radny Sławomir Wantulok 


